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او گفته خط تولید جدید را باز کردهاند. واکسن برکت و واکسنهای دیگر هم در حال انتقال به خط تولید هستند. تولید واکسن

را افزایش میدهیم.

ابراهیم رئیسی، رئیسجمهور ایران؛ 

سیدابراهیم رئیسی، رئیسجمهور ایران در حاشیه بازدید از داروخانه ۲۹ فروردین ارتش در تهران گفت:

همه دست اندرکاران باید کمک کنند که بتوانیم هم از لحاظ وضعیت فوتیها به سمت صفر شدن پیش رویم و هم اینکه بتوانیم
وضعیت ابتلا به کرونا را نیز به حداقل ممکن برسانیم. این امکانپذیر است.

به گزارش اسپادانا خبر، او ادامه داد:

گفتیم واردات واکسن را در اسرع وقت افزایش دهند و خط تولید جدید را باز کردهاند. واکسن برکت و واکسنهای دیگر هم در
حال انتقال به خط تولید هستند. تولید واکسن را افزایش میدهیم. هیچ مسئلهای در کشور که نیازمند تخصیص ارز باشد

مهمتر از مساله کرونا نیست که ما بتوانیم واکسن وارد کنیم.
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